
nieuws

"Weigering ggo-veldproef geen daad van goed
bestuur"
nieuws

De weigering van de federale ministers Magnette en Onkelinx om een veldproef met
genetisch gewijzigde populieren toe te laten, blijft protest uitlokken. Na de Vlaamse
regering en een meerderheid van het Vlaams parlement zegt nu ook sp.a-kamerlid
Christine Van Broeckhoven dat het niet kan dat de federale ministers het positief advies
van de bioveiligheidsraad naast zich neerleggen. "Dan moet je geen advies meer vragen,
dit is geen goed bestuur", zegt ze.
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De weigering van de federale ministers Magnette en Onkelinx om een veldproef met genetisch
gewijzigde populieren toe te laten, blijft protest uitlokken. Na de Vlaamse regering en een
meerderheid van het Vlaams parlement zegt nu ook sp.a-kamerlid Christine Van Broeckhoven dat
het niet kan dat de federale ministers het positief advies van de bioveiligheidsraad naast zich
neerleggen. "Dan moet je geen advies meer vragen, dit is geen goed bestuur", zegt ze.
Het Vlaams Instituut voor Biotechnologie (VIB) had een aanvraag ingediend voor een veldproef met
populieren met een gewijzigde houtsamenstelling. Die zouden meer geschikt zijn voor de productie
van bio-ethanol. De federale overheid weigerde de aanvraag ondanks het positief advies van de
adviesraad voor bioveiligheid.
Vlaams minister van Innovatie Patricia Ceysens (Open Vld) sprak eerder al van een "boycot van het
Vlaamse milieu-innovatiebeleid" en Vlaams minister-president Kris Peeters (CD&V) staat er op dat
de weigering wordt ingetrokken, zei hij woendag na een vraag van Vlaams parlementslid Fientje
Moerman (Open Vld).
Kamerlid Christine Van Broeckhoven (sp.a), biotechnologe van opleiding, vindt het niet kunnen dat
de federale ministers het expertenadvies naast zich neerleggen. "De argumenten die de ministers
voor hun beslissing aanhalen zijn nonsens. Ze wijzen op het ontbreken van een evaluatieprotocol
van de risico's. Dat is er wel degelijk, maar zit gewoon niet als afzonderlijk document in het dossier.
De ministers wijzen ook op de aanwezigheid van een antibioticaresistentiegen. Maar enkel diegene
die niet veilig zijn voor mens en milieu zijn verboden en dit gen in kwestie staat niet op de lijst",
zegt Van Broeckhoven.
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"Dit is voor ons geen communautair dossier, maar wel een zaak van bestuur. Als de regering de
adviezen van experten toch naast zich neerlegt, moet ze die niet meer vragen. Dit is geen goed
bestuur", zegt ze. Van Broeckhoven vreest ook voor de precedentwaarde van de weigering. "Dit was
het eerste dossier rond de biobrandstoffen van de zogenaamde tweede generatie en het is al meteen
geweigerd. Dit legt een hypotheek op de toekomst", meent ze.(KS)
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